

Referat af bestyrelsesmøde den 29. maj 2019

Til stede. Michelle, Gitte O, Tom, Gitte A og Marianne Ronja (ref.)

1. Valg af ordstyrer: Gitte A.
2. Godkendelse af dagsorden: Godkendt.
3. **Emhætte**: Der arbejdes stadigvæk med at undersøge om der kan findes en anden løsning, der kan give noget mere sug.
4. **Afdelingsmøde**: Gennemgang af emner til årsberetningen.
5. **Tryghed/politi**: Der er mulighed for at få en betjent fra politiet til, at komme og holde et oplæg. Vi tænker at vende muligheden for, at holde et beboer arrangement med politiet, på vores afdelingsmøde efter sommerferien, er der stemning for det, får vi stablet det på benene engang i efteråret.
6. **Sct. Hans**: Der bliver lavet et opslag hvor beboerne opfordres til, at melde sig til at hjælpe med arrangementet. Hvis der ikke er nogen der melder sig, bliver der ikke arrangeret Sct. Hans i Vejlbj vænge.
7. **Storskrald/affaldsøerne**: Der er stadigvæk store problemer med, at der bliver stillet storskrald i skralde øerne og at der bliver smidt storskrald hulter til bulter i rummet med storskrald, så det ikke er muligt at komme ind og affaldssortere ordentligt.
8. **Evt. 1**: Vi er undersøgende på at lave en multibane eventuelt i fællesskab med Kildehøjen, men det afhænger helt af hvad det koster.
9. **Evt. 2**: Vi er ved at ruste os til budget møde efter sommerferien. Vi holder et formøde inden vi går til budgetmøde

Afdelingsbestyrelsen